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RG - 0002.P.V.2019 
 

 

P R O T O K Ó Ł  N R  V/2019 
z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  

w dniu 28 lutego 2019 r. 
 
Punkt 1.  
Otwarcie sesji 
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4.  
Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.  
Przyjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały w sprawie nadania statutu 
Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad Wartą. 
Punkt 8.   
Przyjęcie uchwały w sprawie ustanowienia gminnego programu osłonowego 
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 
Punkt 9.   
Przyjęcie uchwały w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy  Nowe 
Miasto nad Wartą na rok 2019”. 
Punkt 10.   
Przyjęcie uchwały w sprawie wyboru Sołtysów i Rad Sołeckich.  
Punkt 11.   
Przyjęcie uchwały w sprawie szczegółowych wymogów dotyczących raportu                         
o stanie Gminy. 
Punkt 12.   
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą do Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej. 
Punkt 13.   
Przyjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XLIII/260/2010 z dnia                           
30 września 2010 roku. 
Punkt 14.    
Interpelacje Radnych. 
Punkt 15.   
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 16.   
Zamknięcie sesji. 
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Ad 1) Otwarcie sesji. 
Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 1500 otworzył                       

V Sesję Rady Gminy i powitał Radnych, Sołtysów, kierowników jednostek oraz gości. 
 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący informował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych, 
obecnych jest 13, w związku z powyższym podjęte uchwały będą prawomocne. 
 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 
 Przewodniczący informował, że Radni otrzymali porządek obrad zgodnie                     
z terminem 14 dni przed posiedzeniem. Przewodniczący informował, że na 
posiedzeniu wspólnym komisji Radni dyskutowali nt. uchwały w sprawie 
przystąpienia Gminy Nowe Miasto nad Wartą do Wielkopolskiej Organizacji 
Turystycznej, propozycje były dwie. Pierwsza uchwała dotyczyła zmiany 
reprezentacji Gminy Nowe Miasto nad Wartą, gdzie upoważnia się Sekretarza 
Gminy Panią Honoratę Nawrocką, a w razie nieobecności Zastępcę Wójta Gminy 
Pana Wiesława Schreibera. Natomiast druga dotyczyła odstąpienia od 
Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej, Radni na posiedzeniu komisji zdecydowali, 
że Gmina Nowe Miasto pozostanie w Organizacji, jednak należy zmienić osoby 
reprezentujące. W związku z powyższym porządek obrad ulegnie zmianie, gdyż 
zostanie usunięta uchwała w sprawie uchylenia uchwały nr XLIII/260/2010 z dnia 
30 września 2010 roku. Porządek przedstawia się następująco: 
Punkt 4.  
Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.  
Przyjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały w sprawie nadania statutu 
Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad Wartą. 
Punkt 8.   
Przyjęcie uchwały w sprawie ustanowienia gminnego programu osłonowego 
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 
Punkt 9.   
Przyjęcie uchwały w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy  Nowe 
Miasto nad Wartą na rok 2019”. 
Punkt 10.   
Przyjęcie uchwały w sprawie wyboru Sołtysów i Rad Sołeckich.  
Punkt 11.   
Przyjęcie uchwały w sprawie szczegółowych wymogów dotyczących raportu                         
o stanie Gminy. 
Punkt 12.   
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą do Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej. 
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Punkt 13.    
Interpelacje Radnych. 
Punkt 14.   
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 15.   
Zamknięcie sesji. 

W związku z brakiem pytań pan Tomaszewski przeszedł do głosowania.                   
Za porządkiem obrad opowiedziało się 13 Radnych.  

 
Ad 4) Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji oraz odpowiedzi na interpelacje                     
i wnioski. 

Przewodniczący informował, że protokół został opublikowany 11 stycznia, 
przed podjęciem protokołu otworzył dyskusję. 

Radny Juliusz Twardowski informował, że skontaktował się z Radnym pan 
Paweł Marciniak prosił, aby udostępnić w protokole opinię pana Marciniaka nt. 
języka rosyjskiego w szkołach. Radny złożył wniosek o przegłosowanie czy Rada jest 
za wprowadzeniem tej opinii w protokole.  

 9 Radnych przeciw, 4 głosy wstrzymujące. Wniosek upadł.  
 Radna Halina Jankowska, zwróciła się z prośbą, aby w przypadku gdy są 
wystąpienia kierowników jednostek, zamieszczać informacje przedstawione przez 
nich jako załącznik, a nie w samej treści protokołu, gdyż staje się on bardzo długim 
dokumentem.  

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący zarządził głosowanie.  
 Protokół z IV Sesji został przyjęty 13 głosami za, 0 głosów przeciwnych,                         

0 głosów wstrzymujących. 
 
Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Na wstępie Przewodniczący poinformował, że uczestniczył w dwóch 
zebraniach Ochotniczych Straży Pożarnych tj. w zebraniu OSP Klęka oraz OSP Nowe 
Miasto nad Wartą.  
 21 lutego odbyło się wspólne posiedzenie komisji na których Radni zajęli się 
projektami uchwał na dzisiejszą sesję.  
 W poniedziałek odbył się cotygodniowy dyżur, na który przyszli mieszkańcy 
Chociczy, w sprawie tematu poruszanego na poprzedniej sesji, dot. głośnych 
uczestników imprez w restauracji Rozalia.  
 Kolejno dotarły pisma z Regionalnej Izby Obrachunkowej, dotyczące opinii                      
o możliwości sfinansowania deficytu na rok 2019 oraz opinia o możliwości 
planowanej kwoty długu – są to opinie po uchwale budżetowej, po wprowadzonych 
poprawkach z sesji grudniowej, kiedy to Rada przyjmowała budżet.  
 Poza tym wpłynęło pismo z Urzędu Wojewódzkiego ws. niewłaściwego 
wykonywania przez Gminę Nowe Miasto nad Wartą zadań z zakresu ochrony 
środowiska, w szczególności opałów służących do ogrzewania budynków 
mieszkalnych.  
 Przewodniczący dodał, że w dniu 16-17 marca odbędzie się w SP Boguszyn 
kolejny Turniej Tenisa Stołowego o Puchar Rady Gminy.  
 Na zakończenie Przewodniczący poinformował, że na spotkaniu OSP Klęka 
pan Grzegorz Gogulski Prezes Straży złożył rezygnację z pełnienia funkcji, w tym 
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miejscu Przewodniczący wraz z Panem Wójtem podziękowali panu Gogulskiemu:  
 W związku z zakończeniem pełnienia funkcji Prezesa Zarządu Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Klęce w imieniu władz samorządowych oraz Radnych Gminy Nowe Miasto nad 
Wartą, proszę przyjąć wyrazy szacunku i uznania za humanitarną, wieloletnią służbę 
ludziom, za poświęcenie w ochronie życia, zdrowia i mienia ludzkiego.  
 Życzymy Panu szczęścia oraz wszelkiej pomyślności w życiu osobistym.   
 
Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 Wójt poinformował, że odbywają się zebrania strażackie, większość strażaków 
zaangażowana jest w rozbudowę remizy strażackiej, jest to inwestycja która ma                 
na celu zmodernizowanie, rozbudowę, tego obiektu, aby spełniał wszystkie wymogi,                   
a straż mogła dobrze funkcjonować. Zdecydowano się również na rozbudowę sieci 
teleinformatycznej, natomiast salka będzie służyła nie tylko strażakom ale także na 
spotkania, konferencje itp.  
 Ponadto jak już Przewodniczący wspomniał, jest wniosek powiatu o wsparcie 
finansowe dla funkcjonowania promu. Kwoty jakie powiat będzie ponosił                            
są związane z leasingowaniem tego promu, opłata pracownika. Rada podejdzie do 
tematu w przyszłym miesiącu, gdyż dzisiaj zmian w budżecie nie ma.  
Powraca też temat porządku na ulicy dworcowej. Było też odczytane pismo 
mieszkańców odnośnie palenia w piecach w Nowym Mieście, są nawet wskazane                  
z nazwiska te osoby, urząd na pewno przeprowadzi kontrole, gdyż jest do tego 
upoważniony.  
 Poza tym pan Zastępca wraz z mieszkanką Boguszynka działali aby złożyć 
wniosek do Ministerstwa, na budowę strefy aktywności, można pozyskać 50% 
nakładów, jeżeli się uda to zobaczymy jak to miejsce się przyjmie.  
 Prace na oczyszczalni biegną, choć jest to przedsięwzięcie dużej skali, zima 
jest w miarę łagodna więc prace mogą być realizowane. 
W ubiegłym roku był temat renowacji parku w Klęce, w tym roku ruszył temat 
renowacji pałacu w Klęce, należy zastanowić się czy ratujemy park czy ratujemy 
pałac.   
 Następnie Wójt dodał, że na wnioski mieszkańców Zielonego Rynku ruszą w 
tym tygodniu  prace związane z pielęgnacją drzew.  
 Największym problemem w ostatnim czasie jest prowadzenie działalności na 
terenie dawnej cegielni, a mianowicie gromadzenia śmieci, co stwarza zagrożenie, 
wszystkie możliwe instytucje zostały poinformowane o tym fakcie.  
 Poza tym nauczyciele zwrócili się do swoich pracodawców o podwyżki, 
należy w tym miejscu dodać, że do oświaty rocznie dokładamy kilka milionów 
złotych.     

 
Ad 7) Przyjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały w sprawie nadania statutu 
Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad Wartą. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję.  
W związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 
0 głosów wstrzymujących. 
- Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   
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 Uchwała Nr V/28/2019 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
28 lutego 2019 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 8)  Przyjęcie uchwały w sprawie ustanowienia gminnego programu 
osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję.  
W związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 
0 głosów wstrzymujących. 
- Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 Uchwała Nr V/29/2019 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
28 lutego 2019 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 9)  Przyjęcie uchwały w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy  Nowe 
Miasto nad Wartą na rok 2019”. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję.  
W związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 
0 głosów wstrzymujących. 
- Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 Uchwała Nr V/30/2019 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
28 lutego 2019 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 10) Przyjęcie uchwały w sprawie wyboru Sołtysów i Rad Sołeckich.  

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję.  
W związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 
1 głos wstrzymujący. 
- Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 Uchwała Nr V/31/2019 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
28 lutego 2019 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 11) Przyjęcie uchwały w sprawie szczegółowych wymogów dotyczących 
raportu o stanie Gminy. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję.  
W związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 
0 głosów wstrzymujących. 
- Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 Uchwała Nr V/32/2019 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
28 lutego 2019 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 12) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą do Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję.  
W związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  
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Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 
0 głosów wstrzymujących. 
- Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 Uchwała Nr V/33/2019 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
28 lutego 2019 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 13) Interpelacje Radnych. 

Przewodniczący poinformował, że interpelacje nie wpłynęły w związku                      
z czym przeszedł do punktu kolejnego. 
 
Ad 14) Wolne głosy i wnioski. 

 Radny Wincenty Pawelczyk pytał Radnych powiatowych czy posiadają 
jakąś wiedzę nt. remontu drogi „11”z Kórnika do  Kępna, ale w gazecie 
było napisane od Poznania do Obornika. 
 Radna Agnieszka Król informowała, że na dzień dzisiejszy 
powiat na ten temat nie ma żadnej wiedzy.  

 Radny Powiatowy Pan Stefan Kominek informował, że od trzech lat 
nasza gmina jest podłączana do sieci szerokopasmowej światłowodów, 
jednak część gminy została pominięta. Radny pytał kiedy można liczyć 
na dalsze podłączanie.  
 Wójt informował, że podłączenie światłowodem zajmuje się 
firma Inea, gmina nie bierze w tym udziału i trudno jest powiedzieć 
dlaczego kogoś pominięto. 
 Pan Kominek dodał, że ta sama sytuacja dotyczy gazu, kiedy 
była gmina gazyfikowana, Kruczynek pominięto.  

 Radna Zofia Kędziora informowała, że w sprawie kwestii internetu ze 
światłowodów gmina nie wypowie się, gdyż jest to inwestycja firmy 
Inea, mają projekty i zgodnie z nimi rozprowadzają światłowód,                       
w Boguszynie niektóre posesje też zostały pominięte, ale poprzez 
interwencję pani Kędziory udało się podłączyć.  

 Radny Feliks Stratyński pytał co w sprawie promu. 
 Pan Przewodniczący informował, że powiat przesłał do 
samorządów pismo, i czekają teraz za odpowiedzią.  
 Radna Powiatowa  Agnieszka Król informowała, że dzisiejsza 
sesja w powiecie niczego nowego do sprawy nie wniesie gdyż została 
przerwana. Jeżeli chodzi o ostatnie posiedzenie zarządu to do 28 lutego 
samorządy które zostały poproszone o współfinansowanie miały dać 
odpowiedź, na tę chwilę pan sekretarz poinformował, że udzieliła 
odpowiedzi tylko gmina Miłosław, która wyraziła wolę 
współfinansowania. (…) Na tę chwilę wygląda to w ten sposób,                     
że powiat miałby zapłacić za remont promu a właścicielem promu 
byłaby firma Lux, poza tym wymagania co do wynagrodzenia pana 
promowego są na tę chwilę zbyt wysokie. 
 Radna Zofia Kędziora pytała czy jest jakaś kalkulacja kosztów 
związanych z promem, gdyż Rada nie wie o jakich środkach się                             
w ogóle mówi.  
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 Radna Powiatowa Agnieszka Król informowała, że                                 
w pierwszym roku leasingowania tego promu koszt dla Powiatu 
wynosiłby 22 000,00 zł, ponieważ wchodzą w pierwszym roku różne 
inne koszty, natomiast w kolejnych to ok. 14 000,00 zł, ale są to kwoty 
bez pana promowego.   

 Pan Grzegorz Gogulski podziękował, za złożone życzenia, za 
podziękowania. Ponadto informował, że zrezygnował z pełnienia 
funkcji Prezesa OSP, dając szansę osobom nowym, młodszym. Ponadto 
dodał, że jeżeli mieszkańcy jeszcze pozwolą to pozostanie pan Gogulski 
na stanowisku Sołtysa.  

 
Ad 15) Zamknięcie sesji. 

O godzinie 1730 Przewodniczący zamknął V Sesję Rady Gminy. 
 
 

Protokołowała                 Zatwierdził 
Podinspektor ds. rady gminy      Przewodniczący Rady 
Julita Ciarcińska-Wachowiak      /-/ Waldemar Tomaszewski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zał. 1  
Lista imienna głosowania uchwał z V Sesji RG. 


